

Title (en)

Mounting structure with lamp base for two pin fluorescent tube or similar

Title (de)

Montagekasten mit einer Lampenfassung für Zweistift-Leuchtstofflampen oder dergleichen

Title (fr)

Boîtier de montage avec socle de lampe pour lampe fluorescente à deux broches ou similaire

Publication

EP 0802587 A2 19971022 (DE)

Application

EP 97105743 A 19970408

Priority

DE 19615372 A 19960419

Abstract (en)

A lamp holder has a pot-shaped mounting/installation housing (1) with attachments for a plug-in mounting box. Lamp holder contact elements (19) are fed via parts of the mounting housing and/or parts connected to it to the opening edge of the mounting housing. Connectors (25,26) for electrical cables are mounted in the vicinity of the opening edge. The connecting devices contain the contact devices (20) for the contact elements (19).

Abstract (de)

Ein Montagekasten enthält eine Lampenfassung (9) für Zweistift-Leuchtstoffröhren oder für zwei Kontaktstifte aufweisende Betriebsmittel. Die Lampenfassung (9) ist am Boden eines Anbauehäuses (1) des Montagekastens angeordnet und insbesondere aus dem Boden dieses Anbauehäuses ausgeformt. Sie ist mit Kontaktelementen (19) versehen, die jeweils einen Führungsschlitz (13) für die Kontaktstifte der Leuchtstofflampe etc. durchqueren und aus dem Anbauehäuse herausgeführt sind. Im Bereiche der Öffnungsberandung des Anbauehäuses sind Anschlußeinrichtungen (25, 26) für elektrische Leitungen angeordnet, in denen Kontaktmittel (20) der aus dem Anbauehäuse herausgeführten Kontaktelemente (19) liegen. <IMAGE>

IPC 1-7

H01R 33/08

IPC 8 full level

F21V 19/00 (2006.01); **H01R 13/74** (2006.01); **H01R 33/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

F21V 19/008 (2013.01); **H01R 33/08** (2013.01); **H01R 13/74** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0802587 A2 19971022; **EP 0802587 A3 20000119**; **EP 0802587 B1 20011107**; AT E208539 T1 20011115; DE 19615372 A1 19971023; DE 19615372 C2 19980716; DE 59705236 D1 20011213; ES 2163057 T3 20020116

DOCDB simple family (application)

EP 97105743 A 19970408; AT 97105743 T 19970408; DE 19615372 A 19960419; DE 59705236 T 19970408; ES 97105743 T 19970408